
JAARVERSLAG  TECHNISCHE ZAKEN VOLLEYBALVERENIGING 

MADJOE 

SEIZOEN 2023-2024 

 
Onder de portefeuille Technische Zaken vallen in het seizoen 2023-2024 de volgende 

commissies:  

- Jeugdcommissie, inclusief Cool Moves Volleybal (CMV); 

- Technische commissie Heren – en Dameslijn; 

- Beachcommissie; 

- Volleybalschool Enkhuizen (VSE). 

 

In dit verslag geeft elke commissie een terugblik op het seizoen 2023-2024, en wordt er kort 

vooruitgekeken naar het komende seizoen. 

 

Jeugdcommissie + CMV 

Samenstelling en activiteiten JC afgelopen seizoen:   

Afgelopen seizoen bestond de JC uit: Ellen Mantel, Noemi Brouwer, Carolien Laan, Margret 

van Leeuwen, Nina Reus, Frank Haring, Marjan Volgers en Sander Volgers.   

Ellen en Noemi hebben zich ontfermd over de CMV-jeugd, Carolien verzorgde het 

wedstrijdsecretariaat en alle leden hebben 1 of meerdere teams begeleid, wedstrijden 

gefloten en zaaldiensten gedraaid. Gemiddeld werd 1x per maand vergaderd.   

CMV   

Niveau 1, 2 en 3 trainden 1 x per week onder leiding van Noemi Brouwer, niveau 4 werd 

getraind door Margret van Leeuwen en Astrid Lurweg. Sander de Jong trainde CMV 6, 

ondersteunt door ongeveer 3 hulptrainers. In de 1e helft van het seizoen is 1 team kampioen 

geworden, in de 2e helft wederom 1 team.   

Ook het beachvolleybal van CMV was goed bezocht met rond de 17 kids, inclusief niet-

Madjoe leden. De trainingen werden verzorgd door Nikkie en Remco. Als eindfeest is een 

volleybal-instuif georganiseerd afgesloten met een Disco + patat.   

Nog steeds zien we niet de gewenste groei in het aantal CMV-leden, hoewel we voor het 

eerst sinds enige jaren weer een scholentoernooi hebben georganiseerd. De timing hiervan 

(op een zaterdag) was niet ideaal wat we voor de planning voor dit seizoen anders willen 

gaan doen. Uiteindelijk hebben we wel 16 nieuwe CMV-leden mogen verwelkomen maar 

blijft de gewenste groei van het aantal CMV-leden uit doordat ook weer een aantal leden is 

gestopt. Teamsporten zijn steeds minder populair en de concurrentie met korfbal en voetbal 

is groot. 

    



ABC jeugd  

In de 1e helft van het seizoen zijn JB1 en JC1 kampioen geworden. De 2e helft zijn MA1 en 

MB1 kampioen geworden.  Zoals gebruikelijk zijn de kampioenen in het zonnetje gezet door 

een schitterende schuitentocht door Enkhuizen in mei.   

Ook het beachvolleybal van de ABC Jeugd was goed bezocht met rond de 37 kids, inclusief 

niet-Madjoe leden. De trainingen werden verzorgd door Mika, Donny en Joeri.  

Teamindelingen, zaalindelingen, trainers en trainersbegeleiding   

Afgelopen seizoen hebben we voor iedere groep goede trainers kunnen vastleggen en 

konden de ABC-teams 2x per week trainen. Daarnaast hebben we ieder jeugdlid de 

mogelijkheid geboden een 3e keer te trainen, als hij/zij dit wilde. Uiteindelijk hebben vanaf 

medio oktober een heel aantal jeugdleden 3x in de week getraind.  Evenals vorig jaar zijn er 

interactieve en informatieve trainersbijeenkomsten georganiseerd onder leiding van Allard 

en Frank. Daarnaast was Allard wekelijks beschikbaar om de trainers te ondersteunen. Voor 

dit seizoen kijken we naar een nieuwe opzet voor de trainersbegeleiding.  

Toernooien  

We hebben afgelopen seizoen deelgenomen aan het Nederlandse Open Jeugd 

Kampioenschap (NOJK) met MA en JB. Helaas waren deze teams nog nét niet goed genoeg 

om door te gaan naar de volgende ronde.   

Ook het 3-daagse Holland Top toernooi is door verschillende teams bijgewoond, waar ze 

veel volleybalervaring hebben opgedaan. Wederom is 1 van de HT toernooidagen in onze 

eigen Drecht georganiseerd, wat uiteraard weer vlekkeloos is verlopen.  

Vooruitblik seizoen 2024-2025  

Helaas is Nina Reus eind afgelopen seizoen gestopt. Gelukkig hebben we al voor het einde 

van het seizoen versterking gevonden met Pamela Riezenbos waardoor we redelijk op 

sterkte blijven maar formeel nog 1 vacature hebben.    

Speerpunten voor het komend seizoen blijven evenals vorig seizoen:  

1. het promoten van volleybal onder de (jonge) jeugd zodat de ledenaantallen bij de 

CMV-groep zullen stijgen  

2. het vanaf begin van het seizoen faciliteren van extra trainingen voor jeugd die dit 

graag wil   

3. het verder opleiden en trainen van onze trainersstaf d.m.v. trainersbijeenkomsten en 

-begeleiding.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Kengetallen jeugdleden 2024-2025 – totaal 122 kids (vj 117)  

 

  Seizoen ’24-‘25  Seizoen ’23-‘24  Seizoen ’22-‘23  Seizoen ’21-‘22  

CMV 1/2  7  0  5  8  

CMV 3   8  2  10  13  

CMV 4   9  11  8  15  

CMV 6   24  22  36  27  

  

Totaal CMV  

  

48  

  

35  

  

59  

  

63  

          

Jongens A  2 teams  1 team  1 team  1 team  

Jongens b  1 team   
2 teams (1 

mixteam)  
2 teams  1 team  

Jongens C  1 team  2 teams  1 team  2 teams  

  

Totaal Jongens  

  

4 teams/ 32 

jongens  

  

5 teams/ 38 

jongens  

  

4 teams/ 40 

jongens  

  

4 teams/ 33 

jongens  

          

Meiden A  2 teams  1 team  2 teams  2 teams  

Meiden B  1 teams  2 teams  2 teams  2 teams  

Meiden C  2 team  1 team  1 team  2 team  

  

Totaal Meiden  

  

5 teams/ 42 

meiden  

  

4 teams/ 44 

meiden  

  

5 teams/ 43 

meiden  

  

6 teams/ 55 

meiden  

  

 

Technische commissie 

Samenstelling TC afgelopen seizoen 

Binnen de TC waren de aandachtsgebieden in het seizoen 2023-2024 als volgt verdeeld: 

Wendy Bakker: dameslijn 

Anja van Leeuwen: damesselectie 

Roos Brandsen: dames breed 

Alex Krommenhoek: herenlijn 

Arno Wetterhahn: herenselectie 

Mats Krommenhoek: heren breed 

Voor het seizoen 2024-2025 zijn er geen mutaties in de samenstelling van de commissie. 

Verslag TC dames seizoen 2023-2024 

We hebben het afgelopen seizoen een mooi seizoen gehad voor de dames senioren. Er zijn 

meerdere teams kampioen geworden, en een aantal teams zijn gepromoveerd.  

Dames 1 

Dames 1 speelde afgelopen seizoen in de 3de divisie onder leiding van Allard, Martin en 

Richard. Zij startten het seizoen met een team van 12 meiden, maar kregen gedurende het 

seizoen te maken met uitvallers i.v.m. blessures. Toch wist dit team zich in elke nieuwe 



setting staande te houden en zijn zij kampioen geworden in de 3de divisie en gepromoveerd 

naar de 2de divisie.  

Aan het einde van het seizoen hebben wij afscheid genomen van de trainers Allard, Martin 

en Richard. In de personen van Gerry Smit – de Vries en Gijs Brandsen is er een nieuwe 

trainersstaf gevonden die met frisse energie van start zijn gegaan. 

Dames 2, dames 3 en dames 4 

Dames 2, dames 3 en dames 4 speelden afgelopen seizoen 1e klasse, waarbij dames 2 en 

dames 3 in dezelfde poule speelden. Halverwege het seizoen werd al duidelijk dat er een gat 

was tussen de bovenste- en onderste teams binnen deze poule, waarbij dames 2 en dames 3 

bij de bovenste helft meespeelden. De onderlinge wedstijden tussen deze twee teams waren 

spannend en werd ook druk bezocht door het publiek. Uiteindelijk kwam één team van 

buiten Madjoe binnen deze poule nog gevaarlijk dichtbij onze twee teams. Dames 3 werd 

uiteindelijk kampioen. Dames 2 bemachtigde de tweede plek en mochten de PD wedstrijden 

spelen. Ook hier hebben zij zich van hun beste kant laten zien, waardoor zij konden 

promoveren. Samen met dames 3 gaan zij dit jaar promotieklasse spelen.  

Dames 4 speelden in een andere poule, waarbij de teams aan elkaar gewaagd waarden. Met 

een vrij stabiel team hebben zij een mooi seizoen gespeeld en eindigden ze uiteindelijk in de 

bovenste helft. Dames 4 gaat met wat nieuwe versterking verder in de 1e klasse. 

Dames 5 en dames 6 

Dames 5 en dames 6 speelden afgelopen seizoen 2e klasse, waarbij ook zij in dezelfde poule 

zaten. Al snel in het seizoen werd duidelijk dat deze twee teams gedurende het seizoen 

weinig tegenstand zouden krijgen binnen de competitie en de twee onderlinge wedstrijden 

de mooiste wedstrijden zouden worden. Dit bleek ook wel; beide wedstrijden eindigden in 

een vijf setter. Met een minimaal setverschil onderling is dames 5 kampioen geworden! 

Beide teams promoveren dit seizoen naar de 1e klasse.  

Dames 7 

Dames 7 startte afgelopen seizoen als nieuw team in de senioren competitie. Dit team 

bestond uit 1e jaars senioren en 2de jaars A-meiden die als één team zijn doorgestroomd. Het 

was dus best wel even wennen voor ze om dit jaar tussen de senioren te spelen. Maar dat 

mocht de pret niet drukken bij deze meiden, iedere keer gingen ze er weer vol enthousiasme 

tegenaan. Daarnaast hebben ze gedurende het seizoen wat versterking gekregen van jonge 

meiden die graag aan wilde sluiten. Door het grote enthousiasme van deze groep meiden 

hebben we voor komend seizoen twee teams kunnen maken. Hierdoor starten wij het 

nieuwe seizoen met 8 damesteams. 

 

Verslag TC heren seizoen 2023-2024 

Het was een succesvol jaar. Er zijn geen teams gedegradeerd en daar is met name door H2 

hard voor geknokt. Verder een promotie van een team dat in zijn geheel nieuw is binnen de 

club en een prachtig seizoen voor heren 1, dat de lat erg hoog had gelegd en dat doel op een 

haar na misliep.  

 



Heren 1  

Gestreden voor superdivisie. Net aan niet gered. Jeugd laten meetrainen en eerste minuten 

laten maken. Komend jaar dus weer topdivisie. Allard en Donny als begeleidend team. Jeugd 

zal waarschijnlijk meer gaan indraaien.  

Heren 2  

Gestreden voor handhaving in de derde divisie. PD niet gewonnen, maar door een plek die 

vrij kwam toch gehandhaafd. Brede selectie voor komend seizoen.  

Heren 3 

PD gehaald en geprobeerd om een plek in de derde divisie voor Heren 2 veilig te stellen.  

Heren 4  

Was en blijft een opleidingsteam. Een aantal spelers is dan ook doorgestoten naar H2 en H1. 

Komend jaar weer een jong team. Onderdeel van de opleidingslijn bij de heren.  

Heren 5 

De jeugd van vroeger. Traint zelfstandig. Nodigt ook wel eens jeugd uit om mee te spelen.  

Heren 6 

Had veel personele problemen, daarom vaak moeite moeten doen om met invallers 

voldoende spelers op de been te brengen voor wedstrijden. TC heeft tijd besteed aan het 

vinden van nieuwe spelers. Even leek het probleem te kunnen worden opgelost met spelers 

vanuit Plan-Zuid. Op het laatste moment bleek dat er toch mensen niet konden spelen in het 

nieuwe seizoen. Dit team (dat heren 7 zou gaan worden) is teruggetrokken. Spelers zijn 

onderverdeeld over Heren 5, 8 en 9.  

Heren 7 

Jong team. Voor het eerst onderdeel van de opleidingslijn bij de heren. Verliep nog niet 

vlekkeloos door gebrek aan trainerscapaciteit. Dankzij Marck van Leeuwen stond er toch een 

trainer voor de groep. Komend jaar (als Heren 8) een vaste trainer met Donny.  

Heren 8 

Geheel nieuw team met heren van Poolse afkomst. Vergde energie om het team zich 

onderdeel te laten voelen van Madjoe. Dat gaat geleidelijk steeds beter. Het team trainde 

zichzelf, twee uur per week. Dit bleek voldoende om kampioen te worden. Volgens seizoen 

met vaste trainer als Heren 6 in de eerste klasse.  

Heren 9 

Speelt puur voor het plezier in de derde klasse. Er waren problemen op het gebied van 

communicatie. Zo is een speler zonder raadpleging van de TC weggestuurd. Doel is om ook 

dit team meer te laten overleggen met de TC. Dit is overigens aan het begin van dit nieuwe 

seizoen al veelvuldig gebeurd inzake de onderverdeling van de spelers van het voormalige 

heren 6.  

 



 

Beachcommissie 

 

De Beachcommissie bestond afgelopen seizoen uit: 

Ilse (vz), Remco, Niels, Jelle, Mika, Jonna en Nikky, met ondersteuning van Donny vanuit de 

Set-up club. 

Het onderhoud aan het terrein werd verzorgd door Diederik en Gareth. 

De Beachcommissie is voor wat betreft de gemiddelde leeftijd de jongste commissie binnen 

onze vereniging met een breed palet aan taken en verantwoordelijkheden. Bijna een mini-

vereniging binnen de grote club. 

 

Er hebben deze zomer weer bijna 60 jeugdleden 10 weken lang met enthousiasme gebeacht. 

Ook zijn er groepen langs geweest van zowel RSG als volleybalvereniging WhamWham, en 

hebben er weer een aantal senioren vrij gespeeld of los een veld gehuurd.  

We zien wel dat na Corona het animo voor vrij spelen een stuk minder is geworden dan 

anders. 

 

Tot slot is de overkapping dit jaar geplaatst wat een mooie toevoeging is aan onze velden. 

 

Volleybalschool Enkhuizen 

Onder leiding van hoofdtrainer Alard hebben de trainers Donny (jeugd A), Erik (jeugd B+C) 

en Roos (CMV) in totaal 12 keer een training verzorgd aan totaal 33 enthousiaste 

deelnemers. Nico, Wim en Birgit verzorgden de (technische) ondersteuning en advisering. 

Van de 33 deelnemers kwamen er 10 afkomstig van andere verenigingen buiten Madjoe.  

Er was een leuke eindactiviteit met gasttrainster Nicole Koolhaas, een mini-2x2 toernooi en 

een circuit waarin er met behulp van slimme meetapparatuur o.a. de spronghoogte en 

balsnelheid bij een aanvalsslag werd gemeten. 

 

Voor komend seizoen zijn Birgit, Roos en Donny weer gestart met een nieuwe groep. Helaas 

zijn Nico, Wim en Erik niet meer beschikbaar voor activiteiten rondom de VSE. Omdat de 

aanmeldingen voor dit seizoen flink lager zijn dan vorig seizoen, is de huidige samenstelling 

van de VSE commissie voldoende. 

 

Aan het einde van het seizoen is er gestart met het verkennen van verdere samenwerking 

met andere verenigingen met betrekking tot het organiseren van een volleybalschool. Dit 

seizoen wordt deze verkenning voortgezet met als eerste doel het in kaart brengen van de 

bereidheid tot samenwerken vanuit de verschillende verenigingen en de ideeën die men 

daarbij heeft.  


